
Zápis z řádného zasedání AS SU FPF dne 23. 6.   2025 
 
Přítomni: Mgr. Anna Novotná, Ph.D., Mgr. David Radek, Ph.D., Mgr. Miroslav 
Urbanec, Ph.D., MgA. David Macháč, Mgr. Pavla Bergmannová, BcA. Eliška Roušová 
 
Přítomni on-line: MgA. Mgr. Ondřej Durczak, Ph.D., Mgr. Monika Horsáková, 
Ph.D., BcA. Kryštof Kovařík, MgA. Kamila Návratová 
 
Omluveni:  
 
Hosté: prof. PhDr. I. Korbelářová, Dr., Ing. Mgr. J. Svoboda 
 

Program 
1. Projednání programu jednání 
2. Návrh na jmenování nových členů Disciplinární komise fakulty s účinností od 2. 7. 
2025 
3. Výroční zpráva o hospodaření za rok 2024 
4. Návrh rozpisu příspěvků a dotace Filozoficko-přírodovědecké fakulty Slezské 
univerzity v Opavě pro rok 2025 
5. Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2025/2026 – II. kolo pro 
doktorské studijní programy 
6. Různé 
 
Ad1) Program jednání AS SU FPF byl jednohlasně schválen. 
Hlasování: 10 pro 
 
 
Ad2) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 5/25/AS – Návrh na jmenování nových 
členů Disciplinární komise fakulty s účinností od 2. 7. 2025. Komentář k tomuto 
materiálu podala děkanka fakulty. 
Hlasování: 10 hlasů pro 
 
Ad3) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 6/25/AS – Výroční zpráva o hospodaření 
za rok 2024. Komentář podala děkanka fakulty. Hospodaření FPF SU skončilo 
s vyrovnaným výsledkem. 
 
Ad4) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 7/25/AS – Návrh rozpisu příspěvků a 
dotace Filozoficko-přírodovědecké fakulty Slezské univerzity v Opavě pro rok 2025. 
Děkanka podrobně informovala o předloženém materiálu.  
M. Horsáková – dotaz, zda je do návrhu rozpisu zahrnut RUV? – Děkanka 
konstatovala, že je zohledněn, rozdíl je v tom, že RUV je součástí příspěvku na vysoké 
školy v oddíle kvalita, odvádí se % rektorátu, nemůže být v samostatné kolonce 
v rozpisu. Dělí se mezi ústavy, které jej tvoří (ITF, UFTART, UBK). 
O. Durczak – konstatoval, že vedoucímu ITF prof. Birgusovi se zdají být nízké náklady 
na provozní prostředky, zejména s ohledem na letošní výročí ITF a s ohledem na výši 
KENU na ITF. Děkanka konstatovala, že se vždy snažila ITF podporovat, finanční 
prostředky na mzdy narůstají, v případě schválení rozpočtu lze uvažovat o 
dofinancování příspěvku statutárního města Opavy do 100% a podpoře publikací ITF 
a dalších ústavů. 



P. Bergmannová – dotaz kolik % se odvádí z RUV rektorátu? Tajemník konstatoval, že 
rektorát si stahuje přibližně 20%. Děkanka upozornila, že RUV je navázán na 
vzdělávací činnost, vykazuje se v návaznosti na předměty. Bergmannová – otázka, zda 
jsou prostředky z RUV na rektorátu využívány smysluplně. Děkanka konstatovala, že 
nemůže hovořit za rektorát, nicméně je fakt, že podíl rektorátu stoupá, ale upozornila 
na fakt, že řada aktivit rektorátu je financována z projektů. Nutno oslovit senátory AS 
SU. 
D. Macháč – dotaz na podíl studentských aktivit v rámci RUV. 
A. Novotná – zda je fakulta schopna splnit limit nárustu počtu studentů o 3%? Děkanka 
upozornila, že fakulta má jen málo možností, protože se jedná o přepočítané studenty 
(zohledňují se předcházející studia). MŠMT změnilo referenční rok – 2024, narůst 
musí být oproti tomuto roku. Při meziročním srovnání bychom měli 3% nárůst naplnit. 
O. Durczak – dotaz na nový mzdový předpis, zda zvýšení tarifu ovlivní výkonnostní 
příplatky? Děkanka – pokusí se zachovat, jak v mimořádné odměny, tak výkonnostní 
příplatky, zohledněna bude finanční situace ústavů a institutu. Vedoucím bude 
přidělena částka na výkonnostní příplatky. 
Hlasování: 10 hlasů pro 
 
Ad5) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 8 /25/AS - Podmínky přijímacího řízení 
pro akademický rok 2025/2026 – II. kolo pro doktorské studijní programy. Komentář 
podala děkanka fakulty.  Fakulta má dva doktorské studijní programy (ITF, ÚHV).  
Počty přijatých studentů jsou limitovány finančními prostředky na prezenční studenty 
dok. studia. 
Není šance na navýšení finančních prostředků, které souvisí s počtem přijatých 
prezenčních studentů. 
 
Ad6) Různé 
Děkanka FPF a předseda AS SU FPF popřáli senátorům hezké a klidné léto. Termín 
dalšího zasedání bude určen posléze, pravděpodobně říjen 2025. 
 
 
 
 
Mgr. David Radek, Ph.D. 
Předseda AS FPF SU 
 
V Opavě dne 24. 6.   2025 
 
Zapsala: Zuzana Bergrová 
Schválil: Mgr. D. Radek, Ph.D. 
 

  



 

 

Usnesení z řádného zasedání AS SU FPF dne 23. 6. 2025  

 

AS SU FPF projednal a schválil č. j. 5/25/AS – Návrh na jmenování nových členů 
Disciplinární komise fakulty s účinností od 2. 7. 2025. 
 
 
AS SU FPF projednal a schválil č. j. 6/25/AS - Výroční zpráva o hospodaření za rok 
2024. 
 
AS SU FPF projednal a schválil č. j. 7/25/AS - Návrh rozpisu příspěvků a dotace 
Filozoficko-přírodovědecké fakulty Slezské univerzity v Opavě pro rok 2025. 
 
AS SU FPF projednal a schválil č. j. 8 /25/AS - Podmínky přijímacího řízení pro 
akademický rok 2025/2026 – II. kolo pro doktorské studijní programy. 
 

 

 

Mgr. David Radek, Ph.D. 
Předseda AS FPF SU 
  



 


